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REPUBLIKA HRVATSKA 
ZADARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA KOLAN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Klasa: 022-01/16-01/06 
Ur. broj: 2198/33-40-16-1 
 
Kolan, 23. svibnja 2016. godine 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 
      sa 02. ( druge ) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 23. svibnja 2016. godine u 
Općinskoj vijećnici Općine Kolan s početkom u 14:00 sati. 
 
Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: 
 
        1.   Branimir Tauzer, predsjednik Općinskog vijeća,      
        2.   Ivan Čemeljić, potpredsjednik Općinskog vijeća 
        3.   Šime Gligora, 
        4.   Ivica Paladina, 
        5.   Nikola Gligora, 
        6.   Josip Zubović 
        7.   Marin Pernjak 
        8.   Lucija Datković 
        9.   Bogumil Šugar 
                                        
Ostali prisutni članovi: 
 

 1.   Šime Gligora, načelnik Općine Kolan, 
 2.   Gorana Gligora, zamjenica načelnika, 
 3.   Željko Gligora, direktor Čistoća i održavanje d.o.o. 
 4.   Damir Čemeljić 
 5.   Marija Oštarić 
 6.   Branimir Šupraha 
 7.   Niko Fumić 
 8    Martina Šupraha 
 9.   Antonija Gligora 
 10. Frane Šupraha 
 11. Luka Oštarić 
 12.  Anđela Paladina 
 

 
 

                                                                                                    Zapisničar: 
                                                                                                    Jadranka Šupraha 
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Predsjednik vijeća (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja sve prisutne vijećnike, načelnika 
i zamjenici i sve sumještane koji su došli na sjednicu.  

Predsjedavajući objašnjava da su neki materijali za Vijeće došli naknadno te su stavljeni pred 
vijećnike.       

Predsjedavajući utvrđuje da su svi vijećnici prisutni i započinje sjednicu u 14:10 h. 
Za riječ se javlja Josip Zubović i ulaže žalbu da je stavljanjem Verifikacije zapisnika sa 1. 

konstituirajuće sjednice tek sada na stol vijećnicima, a ne u materijalima kad su poslani pozivi za 2. 
sjednicu povrijeđen Poslovnik Općinskog vijeća po člancima 10. i 35. i vijećnicima onemogućili 
razmatranje tog istog Zapisnika po članku 39. Poslovnika Općinskog vijeća  te traži da se sjednica 
odgodi za sedam dana i da se dostavi cijela dokumentacija. Traženje odgode je u pisanom obliku 
potpisanom od strane vijećnika: Josip Zubović, Lucija Datković, Bogumil Šugar i Marin Pernjak. I s 
obzirom da u vijeću sjedi mnogo novih vijećnika, a u materijalima nisu dobiveni Poslovnik Općinskog 
vijeća i Statut Općine Kolan pa se ne može kvalitetno raspravljati. 

Predsjedavajući objašnjava da je Zapisnik dostavljen na dan sjednice jer  je Zapisnik morao ići u 
Zadar. Što se tiče odgode Predsjedavajući predlaže glasanje o tome. 

Za riječ se javlja Ivan Čemeljić kolji objašnjava da zbog nedostavljenih Poslovnika i Statuta ne 
treba odgađati sjednicu jer su vrata Općine svima otvorena i mogli su ih doći zatražiti. 

Predsjedavajući još dodaje  da su Statut i Poslovnik službeno objavljeni  u Službenom glasniku 
Zadarske županije.   

Marin Pernjak se javlja i govori da ne može glasati za nešto što nije pročitao i proučio osvrćući se 
na Zapisnik pa predlaže odgodu sjednice, odgodu verifikacije za sljedeću sjednicu ili pauzu da se 
Zapisnik pročita. 

Ivan Čemeljić predlaže odgodu verifikacije Zapisnika za sljedeću sjednicu jer i u prošlom sazivu se 
zapisnici nisu verificirali i po pola godine. 

Predsjedavajući stavlja na glasovanje Prijedlog grupe vijećnika o odgodi sjednice za sedam dana: 
  ZA: 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak)  
  PROTIV: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora 

i Šime Gligora) 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
Prijedlog vijećnika o odgađanju sjednice nije prihvaćen. 
Predsjedavajući na glasovanje stavlja prijedlog Ivana Čemeljića da se verifikacija odgodi za 

sljedeće vijeće: 
  ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora i 

Šime Gligora 
  PROTIV: : 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin 

Pernjak)  
 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
Prijedlog je prihvaćen sa većinom glasova i verifikacija zapisnika sa 1. Konstituirajuće sjednice će 

biti razmatrana na sljedećoj sjednici. 
Predsjedavajući prelazi na Prijedlog Dnevnog reda i pita ima li tko prijedloge za nadopunu. 
Za riječ se javlja Lucija Datković koja daje dva prijedloga za nadopunu Dnevnog reda potpisanog 

od grupe vijećnika: 
 1. Naknade vijećnika i predsjednika Općinskog vijeća Općine Kolan 
 2. Zamolba za korištenje prostora za potrebe rada stranke 
Predsjedavajući na glasovanje stavlja prvi prijedlog (Naknade vijećnika i predsjednika Općinskog 

vijeća Općine Kolan) za uvrštavanje na Dnevni red: 
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ZA: 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak)  
  PROTIV: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora 

i Šime Gligora) 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
Većinom glasova PROTIV prijedlog nije usvojen. 
Predsjedavajući na glasovanje stavlja i drugi prijedlog ( Zamolba za korištenje prostora za potrebe 

rada stranke) na glasovanje: 
ZA: 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak)  

  PROTIV: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora 
i Šime Gligora) 

  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
Većinom glasova PROTIV prijedlog nije usvojen. 
Predsjedavajući stavlja još jedan prijedlog Dnevnog reda odnosno dio druge točke Prijedloga 

Dnevnog reda , dio Prijedloga proračuna za 2016. godinu:   
2.6. Prijedlog Programa javne nabave za proračunsku godinu 2016.: 

ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora i 
Šime Gligora 

  PROTIV: : 3 (tri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović i Bogumil Šugar)  
 
  SUZDRŽAN: 1 (Marin Pernjak) 
 
Većinom glasova ZA prijedlog je prihvaćen. 

  
       Budući da se više nije bilo prijedloga za nadopunu, PRESJEDAVAJUĆI je predloženi dnevni red  sa 
nadopunom stavio na glasovanje: 

ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora i 
Šime Gligora 

  PROTIV: : 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin 
Pernjak)  

 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 

 
 
 
 
        Nakon glasovanja, vijeće je većinom glasova za prihvatilo slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
          

  1.     Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna za 2015. godinu, 
  2.      Prijedlog proračuna za 2016. godinu, 
  2.1.  Prijedlog Program gradnje objekata i uređenja komunalne infrastrukture, 
  2.2   Prijedlog  Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture  
  2.3.  Prijedlog  Programa javnih potreba u kulturi 
  2.4.  Prijedlog Programa socijalnih potreba, 
  2.5.  Prijedlog  Programa za potrebe u sportu, 
  2.6.  Prijedlog Programa javne nabave za proračunsku godinu 2016. 
  3.    Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kolan, 
  4.     Prijedlog Odluke o naknada za rad Općinskog načelnika i zamjenice, 
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  5.    Prijedlog Odluke o imenovanju predstavnika Općine Kolan u Vijeće za koncesijska 
odobrenja (cjelovita Odluka) , 
  6.      Prijedlog Odluke o planu operativnog i financijskog restrukturiranja KD Kolan d.o.o., 
  7.     Prijedlog Odluke o povećanju temeljnog kapitala, rezervi kapitala i izmjeni Izjave o 
osnivanju Komunalnog društva Kolan d.o.o. 
  8.      Prijedlog Odluke o osnivanju Nadzornog odbora Čistoće i održavanja Kolan d.o.o. 
  9.     Prijedlog Odluke o prijenosu djelatnosti javne službe sa Komunalnog društva Kolan 
d.o.o. na Čistoću i održavanje Kolan d.o.o., 
  10.     Zahtjev HEP-a za omogućavanje radova na novim priključcima u sezoni. 
  11.      Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine Kolan 
  12.      Prijedlog Odluke o osnivanju radnih (privremenih) tijela općinskog vijeća 
  13.     Prijedlog Odluke o imenovanje Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 
  14.      Prijedlog Pravilnika o kriterijima za nagrađivanje učenika i studenata 
  15.     Aktualno stanje        
 

        
 
 
 

Ad. 1. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna za 2015. godinu 
 

        PRESJEDAVAJUĆI je po otvaranju 1. točke dnevnog reda vijećnicima objasnio da je dio ove točke i 
Zapisnik Uprave za financijsko upravljanje, unutarnju reviziju i nadzor. Zapisnik je priložen naknadno 
jer je stigao nakon podjele poziva za vijeće,a dio je ovog izvještaja jer s odnosi na 2015. godinu. 
PREDSJEDAVAJUĆI otvara raspravu ove točke. 
 Marin Pernjak traži pauzu da se pristigli materijal prouči. 
Predsjedavajući govori da nije potrebno jer će Pročelnica Jadranka Šupraha pročitati sažetak ovog 
nalaza revizije. 

Pročelnica govori da je nalaz dobivan 10. svibnja od Ministarstva financija. Nadzor je obavljen 
u razdoblju od 18. do 22. travnja u prostorijama Općine Kolan. Nadzor je obavljao ovlašteni službenik 
Ministarstva financija sektora za financijski proračun i nadzor Niko Rimac, voditelj odjela i viši 
inspektor. Nadzor je obavljen u nazočnosti načelnika Općine Šime Gligore i Vesne Mirčić, višeg 
referenta za financije. 

Za riječ se javlja Josip Zubović i predlaže, s obzirom da je Zapisnik opsežan,da se rasprava o 
njemu ostavi za sljedeću sjednicu. 

PREDSJEDAVAJUĆI odgovara da se mora glasati o realizaciji izvještaju realizacije proračuna za 
2015. i s obzirom da je nalaz nadzora o proračunu 2015. pročitat će se sažetak  da se vijećnici 
upoznaju sa svime. I daje riječ pročelnici da pročita sažetak. 

Jadranka Šupraha čita ''Sažetak o provedenom proračunskom nadzoru''  
 
PREDSJEDAVAJUĆI kaže da je jako bitan ovaj sažetak Zapisnika jer nas obavještava da su u 

prošloj godini kršeni zakoni i to je upozorenje za daljnji rad i ujedno otvara raspravu o ovoj točci. 
Josip Zubović se javlja za riječ i kaže da je sve politički motivirano i da se u prošloj godini nije 

moglo raditi u nestabilnoj političkoj situaciji. Što se tiče obveza na dan 31. prosinca kao tadašnji 
načelnik nije imao nikakvih saznanja. Po pitanju nepoduzimanja mjera naplate, takve stvari su u 
nadležnosti Jedinstvenog upravnog odjela i načelnik ne može to pratiti. U svezi odobrenja 
nepripadajućih popusta prilikom obračuna komunalnih doprinosa, načelnik takva rješenja ne dijeli. 

 U vezi stavka oko izračuna plaće gdje je utvrđeno da je obračunavana uz veću osnovicu  
govori da ne prati svoje plaće, ne zna kolika je plaća i da je vjerojatno greška u obračunu gospođe 
Vesne iz računovodstva . I kao načelnik tada je jako ponosan na realizaciju proračuna iz 2015. 

PREDSJEDAVAJUĆI prekida izlaganje Josipa Zubovića jer izlazi iz teme i prošlo je dopušteno 
vremensko izlaganje od 5 minuta. 
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Za riječ se javlja Bogumil Šugar i kaže da realizacija proračuna takva kakva je i o njoj se nikad 
nije glasalo jer što je izvršeno, izvršeno je. 

Nikola Gligora se javlja na riječ i kaže da nije sporno je li izvršen već na koji način je proračun 
realiziran, ne možemo ništa promijeniti, ali važno je imati uvid u te stvari. 

Marin Pernjak se javlja za riječ i konstatira da je ova točka Dnevnog reda politički prijedlog, 
odnosno politička konstrukcija. Svaki proračun ima nepravilnosti pa tako i ovaj, ali nisu vijećnici 
kompetentni da o tome raspravljaju.  

Ivan Čemeljić se javio za riječi kaže da su Godišnji izvještaji   uvijek dolazili na vijeće, pa tako je 
morao i ovaj, ali bivši načelnik nije dolazio na vijeće u prošloj godini i nije podnosio izvješća o radu i 
izvršenju proračuna. A iz nalaza revizije je očigledno da je proračun izvršen protuzakonito. 

Marin Pernjak odgovara da nije Vijeće kompetentno da donosi zaključke je li proračun 
zakonit ili nije; za to postoje institucije koje će se  s tim baviti. 

Bogumil Šugar se nadovezuje i kaže da ova realizacija proračuna 2015. nije teret ovoga Vijeća.   
Za riječ se javlja načelnik Šime Gligora (u daljnjem tekstu Načelnik) i prvo pozdravlja sve 

vijećnike i sumještane koji su došli poslušati sjednicu. Osvrće se na proračun iz 2015. i kaže da se on 
ne može i osvrće se na izjavu Bogumila Šugara da prošli proračun nije teret i kaže da je i to veliki 
teret.  Dio Zapisnika koji je jako bitan i veliki je teret za 2016. je onaj koji spominje konstantno 
zaduživanje Općine od 2012. Nakon kraće rasprave Predsjedavaju ću ovu točku stavlja na glasovanje: 

ZA:  
  PROTIV: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora 

i Šime Gligora)  
 
  SUZDRŽAN: nema 
Lucija Datković, Josip Zubović , Bogumil Šugar i Marin Pernjak nisu htjeli glasati o ovoj točci 

dnevnog reda. 
 
Većinom glasova PROTIV izvještaj nije prihvaćen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ad. 2. Prijedlog proračuna za 2016. godinu 
  2.1.  Prijedlog Program gradnje objekata i uređenja komunalne infrastrukture, 
  2.2   Prijedlog  Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture  
  2.3.  Prijedlog  Programa javnih potreba u kulturi 
  2.4.  Prijedlog Programa socijalnih potreba, 
  2.5.  Prijedlog  Programa za potrebe u sportu, 
  2.6.  Prijedlog Programa javne nabave za proračunsku godinu 2016. 

 
 

 
Predsjedavajući otvara drugu točku Dnevnog reda odnosno Prijedlog proračuna za 2016.godinu 

čiji je predlagatelj Načelnik kojemu daje riječ. 
Načelnik je započeo sa razlaganjem proračuna obrazlažući prigovore zašto je Proračun došao 

ovako kasno na stol time da su novi na vlasti pa se htjelo malo bolje i pripremiti, ali je napravljen 
unutar zakonskog roka. 
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Krenula je kratka rasprava po pitanju amandmana gdje su se vijećnici HSS-a žalili na nemogućnost 
predlaganja istih. 

Načelnik je zatim nastavio sa kratkim razlaganjem proračuna i rekao da Općina ove godine planira 
prihodovati 8.793.000,00 kuna, od toga je glavnina prihoda od poreza na nekretnine, komunalni 
doprinosi, porez na kuće za odmor i  komunalna naknada. Rashodi su planirani na 8.793.000,00 kuna. 
Napomenuo je da su neka konta preuzeta iz privremenog financiranja i nisu se mogla izbjeći. Najveća 
stavka u proračunu je otplaćivanje kredita koja je teret iz 2015. temeljem nalaza revizije: 
1.260.000,00 kuna.   

Načelnik je još ukratko predstavio konta proračuna i kome će se novci raspodijeliti. 
Uz proračun idu i programi odnosno podtočke ove točke Dnevnog reda koje su sastavni dio 

proračuna.  
Predsjedavajući otvara raspravu o proračunu. 
Za riječ se javlja Josip Zubović i predaje amandmane vijećnika HSS-a u pisanom obliku. I postavlja 

pitanje Načelniku u vezi kratkoročnog kredita  koji je u proračunu. 
Načelnik odgovara da imaju obavezu vraćanja kredita u iznosu od 1.260.000,00 kuna i kredit će su 

morati vratiti u cijelosti. Bilo kakva otplata u ratama nije u skladu sa člankom 87. Zakona o proračunu. 
S obzirom da na računu trenutno ima oko milijun kuna, kredit će se zatvoriti čim prije i kada se to 

dogodi bit će u prilici podignuti još jedan kratkoročni kredit za ostale obveze u slučaju da ponestane 
novca, ali ne smije dignuti kredit da bi se drugi zatvorio.   

Josip Zubović nastavlja dalje i pita za plaće koje su prošle godine iznosile 805.000,00 kuna, a sada 
iznose 900.000,00 kuna. 

Načelnik odgovara da je prošle godine bilo predviđeno 950.000,00 kuna,a realizirano je 
805.000,00 kn, a on je stavio jednu sredinu od 900.000,00 kn. I s obzirom da se otvara još jedno 
radno mjesto okviri su malo veći. 

Josip Zubović nastavlja i govori o kontu za intelektualne usluge i o kontu za revizije i konzultante 
koja zajedno čine 300.000,00 kn. Vijećnici HSS-a smatraju da je to preveliki iznos i da je dovoljno 
100.00,00 kn po svakoj stavci. 

Načelnik na to odgovara da se nada da ovi iznosi neće uopće biti realizirane, ali Općina ima 
nasljedstvo od dva ugovora koji su bili potpisani u studenom 2015.godine sa Obrazovnom grupom 
Zrinski koji su radili dva projekta u ukupnom iznosu od 140.000,00 kn. Niti jedna rata do sada nije 
plaćena, ali Zrinski išao dalje sa izradom projekta bez konzultiranja sa bilo s kim iz Općinske uprave i 
sada Općina ima proizvode upitne kvalitete. 

Josip Zubović daje prijedlog da se u proračun uvrsti i donacija za Vukovarski vodotoranj od 
20.000,00 kn koji će se obnoviti kao vječni spomen na Domovinski rat. 

Načelnik odgovara da je prijedlog dobar i da se ispričava što je to propustio i da će svakako to 
imati na umu. 

Rasprava je trajala duže vrijeme gdje se raspravljalo o kontima i amandmanima vijećnika HSS-a. 
Nakon rasprave Predsjedavajući daje na glasovanje amandmane vijećnika HSS.a: 

ZA: 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak)  
  PROTIV: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora 

i Šime Gligora) 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
Većinom glasova PROTIV amandmani vijećnika HSS-s nisu prihvaćeni. 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje 2. točku Dnevnog reda sa svim podtočkama o Prijedlogu 

proračuna: 
ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora i 

Šime Gligora 
  PROTIV: : 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin 

Pernjak)  
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  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
Većinom glasova ZA donesen je Proračun za 2016.godinu. 
 
Predsjedavajući predlaže pauzu od 10 minuta. 
 
Nakon pauze Predsjedavajući nastavlja sa 3.točkom Dnevnog reda 
 

Ad.4. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kolan 

 
Predsjedavajući daje riječ Načelniku, predlagatelju ove točke. 
Načelnik obrazlaže da se postojeća Odluka o koeficijentima za obračun plaća službenika i 

namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kolan mijenja u članku 2. i dodaje se stavak 4. 
viši stručni savjetnik za pripremu i vođenje projekata sa koeficijentom 2,80. Razlog je otvaranje novog 
radnog mjesta koje će biti u sistematizaciji Jedinstveno upravnog odjela. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 
Za riječ se javlja Josip Zubović i pita s čim će se ta osoba baviti. 
Načelnik odgovara da će se baviti koordinacijom između određenih službi i ukoliko bude 

potrebno pomoći će i računovodstvu.  
Marin Pernjak se javlja za riječ i govori da je zapošljavanje koordinatora koji su neodređeni i 

nespecificirani nepotrebno i također politički uvjetovano. 
Lucija Datković se javlja za riječ i govori da je sigurna da je mjesto političko uvjetovano. 
Nakon kraće rasprave Predsjedavajući ovu točku daje na glasovanje: 

ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora i 
Šime Gligora 

  PROTIV: : 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin 
Pernjak)  

 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
Većinom glasova ZA donesena je 
Odluka o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom 

odjelu Općine Kolan . 
 
 

Ad.4.    Prijedlog Odluke naknada za rad Općinskog načelnika i zamjenice 
 
Predsjedavajući otvara ovu točku Dnevnog reda i dodaje da je prijedlog vijećnika da naknada za 

načelnika iznosi 4.500,00 kn, a za zamjenicu naknada iznosi 2.000,00 kn. 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Za riječ se javlja Lucija Datković koja kaže da je ona kao zamjenica bila zaposlena na pola radnog 

vremena i za to dobivala 3.000,00 kn,a bila je na poslu svaki dan, a sadašnja zamjenica je volonter i 
prima naknadu od 2.000,00 kn. 

Načelnik odgovara da su se poveli praksom koja je bila prije nego je Lucija Datković postala 
zamjenica i tada je zamjenik volonter imao naknadu od 2.000,00 kn. 

Josip Zubović se javlja za riječ i kaže da je uvreda  za sve glasače voditi tvrtku, koja je mukotrpno 
stvorena, volonterski. I da to njemu nije prihvatljivo predlaže da načelnik ima 15.000,00 kn plaću, 
zamjenica koliko joj se izglasa i da se tvrtka vodi kako treba. Smatra da se treba reći i da stoji u 
Zapisniku. 

Predsjedavajući na to odgovara da će se pokrenuti nova praksa što se tiče Zapisnika pa čak i 
audio snimki, a to je da će se sve objavljivati na web stranicama Općine Kolan. 
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Marin Pernjak se javlja za riječ i govori da bi načelnik i zamjenica trebali odrađivati posao 
volonterski rad za 1 kunu. Obraća se Načelniku i govori mu da je obmanuo narod svojim govorima o 
volonterstvu i da je na prevaru došao na vlast. 

Načelnik odgovara da je po Zakonu o lokalnoj, područnoj (regionalnoj) samoupravi po članku 90. 
Dužnost se može obavljati profesionalno ili volonterski uz naknadu. Nije obmanuo kolanjski narod jer 
nije rekao da će dužnost obavljati bez ikakve naknade već volonterski i da će iznosi za načelnika i 
zamjenicu biti puno manji. 

Nakon kraće rasprave Predsjedavajući daje ovu točku na glasovanje: 
 

ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora i 
Šime Gligora 

  PROTIV: : 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin 
Pernjak)  

 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
Većinom glasova ZA donesena je:  

Odluka o naknadi za rad Općinskog načelnika i zamjenice 
 

Ad.5.  Prijedlog Odluke za imenovanje predstavnika Općine Kolan u Vijeće za koncesijska 
odobrenja (cjelovita Odluka) 

 
Predsjedavajući objašnjava da se o ovoj točci glasovalo i priznaje da je sve bilo malo prebrzo i još 

uvijek nije dobro poznavao proceduru. Dodana su sva tri člana da odluka bude jedinstvena. 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Josip Zubović se javlja na riječ i kaže da ova Odluka ne poštuje demokratske vrednote i da se 

moraju uvažavati i oni glasovi koji nisu glasovali za većinu i da se i po Statutu i Poslovniku moraju 
uvažavati i oni koji nisu u poziciji. Traži da se odluka preispita da se uključi netko sa liste Hss-a. 

Načelnik obrazlaže da je po pitanju druge komisije on osobno zvao predsjednika HSS-a. 
Na to se javlja Bogumil Šugar i kaže da su se malo naljutili jer tek kad je natječaj ponovljen pozvan 

je HSS. 
Načelnik odgovara da je iz razloga zbog nezastupljenosti oporbe natječaj i ponovljen,ali je HSS 

odbio. 
Nikola Gligora uzima riječ i pita Josipa Zubovića je li za vrijeme svog mandata uvažavao oporbu i 

stavljao njihove ljude u odbore. 
Josip Zubović odgovara da je, no Nikola mu odgovara da sumnja u to jer kad je ta ista oporba 

postala pozicija on ih je ignorirao i nije dolazio na vijeća. 
Predsjedavajući stavlja ovu točku na glasanje: 

ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora i 
Šime Gligora 

  PROTIV: : 4 (četiri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin 
Pernjak)  

 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
Većinom glasova ZA donesena je: 
Odluka za imenovanje predstavnika Općine Kolan u Vijeće za koncesijska odobrenja (cjelovita 

Odluka) 
 
 
 

Ad.6.  Prijedlog Odluke o Planu operativnog i financijskog restrukturiranja KD Kolan d.o.o 
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Predsjedavajući objašnjava da je u materijalima Odluka,a objašnjenje je osvrt direktora Željka 

Gligore i govori da detaljan Plan vijećnici mogu zatražiti na uvid. 
Predsjedavajući daje riječ direktoru Željku Gligori koji je ukratko razložio ovaj Plan. 
KD Kolan d.o.o. je temeljem blokade Trgovačkog suda 04.prosinca 2014.godine prestalo sa 

djelovanjem. U veljači 2015.godine djelatnost KD Kolan d.o.o. preuzela je Čistoća i održavanje Kolan. 
Predstečajna nagodba je otvore 22.prosinca 2015.godine, najveći vjerovnik je Općina Kolan. 
Nagodbom će se namiriti svi vjerovnici, dugovanje se umanjuje za 40% i KD Kolan d.o.o. namjerava 
preuzeti Čistoću i održavanje Kolan d.o.o. 

Direktor je odgovorio na nekoliko pitanja, a najbitniji odgovor je da se Komunalno društvo Pag 
nije javilo kao vjerovnik u predstečajnoj nagodbi i nakon prihvaćanja ovog Plana svi sporovi koji traju 
sa Komunalnom društvom Pag završavaju. 

Nakon kraće rasprave Predsjedavajući ovu odluku daje na glasanje: 
 

ZA: 9 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora, 
Šime Gligora, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak) 

  PROTIV: 0 (nema) 
 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
JEDNOGLASNO je donesena: 

Odluka o Planu operativnog i financijskog restrukturiranja KD Kolan d.o.o 
 

Ad.7.  Prijedlog Odluke o povećanju temeljnog kapitala, rezervi kapitala i izmjeni Izjave o 
osnivanju Komunalnog društva Kolan d.o.o. 

 
Predsjedavajući otvara ovu točku Dnevnog reda i govori da se ova točka nadovezuje na 
prethodnu i pošto nitko nije imao pitanja daje je na glasanje: 
 

ZA: 9 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora, 
Šime Gligora, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak) 

  PROTIV: 0 (nema) 
 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
JEDNOGLASNO  je usvojena: 
 
Odluka o povećanju temeljnog kapitala, rezervi kapitala i izmjeni Izjave o osnivanju 

Komunalnog društva Kolan d.o.o 
 
 
 
 

Ad.8.  Prijedlog Odluke o osnivanju Nadzornog odbora Čistoće i održavanja Kolan d.o.o. 
 

Predsjedavajući je ukratko objasnio da su prvotno poslani Prijedlozi o imenovanju međutim 
konzultacijom sa javnim bilježnikom došao je do saznanja da se prvo treba usvojiti Odluka o osnivanju 
zato se ta odluka tek na dan sjednice našla pred vijećnicima.  

Predsjedavajući Prijedlog odluke stavlja na glasanje pošto se nitko nije javio za riječ: 
 

ZA: 9 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora, 
Šime Gligora, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak) 
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  PROTIV: 0 (nema) 
 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
JEDNOGLASNO  je usvojena: 

Odluka o osnivanju Nadzornog odbora Čistoće i održavanja Kolan d.o.o. 
 
 

Ad. 9. Prijedlog Odluke o prijenosu djelatnosti javne službe sa Komunalnog društva Kolan 
d.o.o. na Čistoću i održavanje Kolan d.o.o. 

 
 Predsjedavaći na zahtjev vijećnika prijedlog stavlja na glasanje jer nije potrebno nikakvo 

objašnjenje za ovu točku: 
 

ZA: 9 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora, 
Šime Gligora, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak) 

  PROTIV: 0 (nema) 
 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
JEDNOGLASNO  je usvojena: 
 

Odluka o prijenosu djelatnosti javne službe sa Komunalnog društva Kolan d.o.o. na Čistoću 
i održavanje Kolan d.o.o. 

 
 
 

Ad.  10.     Zahtjev HEP-a za omogućavanje radova na novim priključcima u sezoni. 
 

 Predsjedavajući otvara točku dnevnog reda i otvara raspravu. 
Bogumil Šugar se javlja za riječ govoreći da je do sada bila praksa da su se bitniji radovi obavljali do 
15.lipnja i  da HEP dopuštenje za kopanje ima samo ako tijekom sezone bude velikih kvarova i da se 
ovaj zahtjev odbije jer je nedopustivo da veliki radovi obavljaju u ljetnoj sezoni. 
 Predsjedavajući daje zahtjev na glasovanje: 
 

ZA:  0 (nema) 
  PROTIV: 9 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora, 

Šime Gligora, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak) 
 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
JEDNOGLASNO  je odbijen Zahtjev HEP-a za omogućavanje radova na novim priključcima u 

sezoni. 
 
 

Ad. 11.  Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine Kolan 
 

Predsjedavajući otvara točku i govori da je ovaj Prijedlog bio u prosincu 2015.godine na vijeću i 
bio je prihvaćen, ali zbog tehničkih razloga odnosno nije bila u elektronskom obliku već samo u 
pismenom pa se stavlja opet na glasovanje. 

Nitko nema komentara pa Predsjedavajući ovaj prijedlog stavlja na glasovanje: 
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ZA: 9 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora, 
Šime Gligora, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak) 

  PROTIV: 0 (nema) 
 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
JEDNOGLASNO  je usvojena: 
Odluka o socijalnoj skrbi na području Općine Kolan 
 
 

Ad.  12.      Prijedlog Odluke o osnivanju radnih (privremenih) tijela općinskog vijeća 
 

Predsjedavajući otvara točku i obrazlaže da su ovo volonterska tijela koja imaju mnoge 
općine i cilj je da se uključe svi ljudi nestranački, stručni i da stanovnici daju neki svoj obol u radu 
općine. 

Bogumil Šugar se javlja za riječ i kaže da bi volio da u ovim radnim tijelima budu ljudi koji nisu 
vijećnici i da svoja mišljenja i zaključke daju na vijeće, a hoće li biti stranački ili ne to je manje bitno. 

Lucija Datković se javlja na riječ i kaže da se vodi briga o ravnomjernoj zastupljenosti svih 
vijećnika u radnima tijelima kada se tijela budu imenovala, kako Poslovnik Općine Kolan i nalaže. Jer 
vijećnici HSS-a nisu zastupljeni u nijednom stalnom radnom tijelu. 

Predsjedavajući ovu točku stavlja na glasovanje: 
 

ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora i 
Šime Gligora 

  PROTIV: : 3 (tri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović i Bogumil Šugar)  
 
  SUZDRŽAN: 1 (Marin Pernjak) 
 
 

Većinom glasova ZA usvojena je: 
 
Odluka o osnivanju radnih (privremenih) tijela općinskog vijeća 
 
 
  

 
Ad.  13.     Prijedlog Odluke o imenovanje Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu 

djelatnost 
 
 
Predsjedavajući objašnjava da povjerenica koja je pisala Dnevni red za konstituirajuću sjednicu 

ovaj Prijedlog Odluke nije navela što se uočilo kasnije. Predsjedavajući postavlja pitanje imali tko 
druge prijedloge. 

Za riječ se javlja Lucija Datković koja kaže pošto se u ostala dva stalna radna tijela ne nalazi 
nijedan vijećnik HSS-a da se mogu staviti u ovu Komisiju i daje prijedlog da predsjednik ove Komisije 
bude Ivan Čemeljić s obzirom da je bio predsjednik vijeća i razumije se u Statut i Poslovnik bolje nego 
Nikola Gligora koji je novi vijećnik. Predlaže Bogumila Šugara kao člana Komisije od strane HSS-a. 

Predsjedavajući prihvaća prijedlog i stavlja Bogumila Šugara u Komisiju i daje točku na glasovanje: 
 

ZA: 9 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora, 
Šime Gligora, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak) 

  PROTIV: 0 (nema) 
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  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
JEDNOGLASNO  je usvojena: 
Odluka o imenovanje Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 
 
 

Ad. 14.      Prijedlog Pravilnika o kriterijima za nagrađivanje učenika i studenata 
 

Predsjedavajući otvara točku i riječ daje načelniku kao predlagatelju. 
Načelnik je obrazložio da je predložio ovaj pravilnik da posebno nagrade učenici i studenti sa 

područja naše općine koji imaju dobar uspjeh u školi,ali i oni koji prisustvovali na županijskim i 
državnim natjecanjima. Predlaže da se te nagrade dodjeljuju na Dan Općine Kolan da ih se na jedan 
svečani način pohvali za trud i uspjehe. U Pravilniku je opisana procedura dodjeljivanja nagrada, a 
postoji u mnogim općinama i gradovima. 

Pošto se nitko nije javio za raspravu Predsjedavajući ovu točku stavlja na glasovanje: 
 

ZA: 9 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivan Paladina, Nikola Gligora, 
Šime Gligora, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Marin Pernjak) 

  PROTIV: 0 (nema) 
 
  SUZDRŽAN: 0 (nema) 
 
JEDNOGLASNO  je usvojen: Pravilnik o kriterijima za nagrađivanje učenika i studenata 
 
 
 

Ad. 15.     Aktualno stanje 
Predsjedavajući otvara i posljednju točku Dnevnog reda koja je stavljena na zahtjev vijećnici HSS-

a, a koja je zamijenila Aktualni sat. 
Za riječ se javlja Josip Zubović i postavlja pitanje Predsjedavajućem o dopisu koji je poslao nakon 

što su vijećnici HSS-a zatražili saziv sjednice na temu Aktualno stanje u Općini Kolan. Pitao ga je je li 
dopis napisao on sam ili mu ga je netko podmetnuo jer napisan u ciničnom i ponižavajućem tonu. 

Ukoliko ga je napisao sam raspravljati će o tome,a ukoliko nije neće. 
Predsjedavajući odgovara da nema komentara o tome i da nije dužan da o tome raspravlja, on je 

u potpisu i to je dovoljno. 
Nakon toga se Josip Zubović obraća načelniku i postavlja mu tri pitanja: 
1. Iz kojeg razloga ste povukli tužbu za udaljenje  iz službe Petra Šuprahe zbog teške povrede na 

radu sa Službeničkog suda ako ste uvjereni da je gospodin nevin te hoćete li model političke 
zaštite koristit i ubuduće? 

2. Podržavate li politički revanšizam vaših političkih saveznika? 
3. Zašto na Dnevni red niste stavili Projekt Strategije ukupnog razvoja na koju je potrošeno 

dosta sredstava iz proračuna. 
 
Načelnik odgovara da će mu na prvo pitanje odgovoriti pismenim putem jer bi volio navesti točan 

slijed događaja i aktivnosti. 
Što se tiče političkog revanšizma Načelnik ga ne može ni poticati ni osporavati. To nije u domeni 

Općinske uprave. 
U vezi projekta Strategije razvoja razgovarao je gosp. Dukićem iz Dekleva konsulting gdje je godp. 

Dukić iskazao nezadovoljstvo sa rezultatom projekta i ponudio je da projekt ponovi o njihovom 
trošku. 

Josip Zubović se zahvaljuje i ispričava jer mora otići zbog obaveza. 
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Lucija Datković pita što je sa dezinsekcijom i deratizacijom jer zbog izbora se to odgodilo, a ne 
može živjeti od komaraca i zašto se s tim čeka. 

Načelnik odgovara da nije bilo proračuna, a i nekih stavki nije bilo u troškovniku. Idući tjedan će 
se krenuti s time. 

Marin Pernjak pita Načelnika je li moguće da se služba komunalnog redara malo bolje ustroji 
zbog prometa, da se riješi problem parkiranja da se poboljša protočnost prometa kroz Kolan. 

Načelnik odgovara da su 28.04. održali sastanak u Županijskim cestama sa Milom Fabijanom i 
nastavno na to su 10.05. na terenu Općine bili ljudi iz Županijskih cesta i iz MUP-a i neke stvari bi se 
trebale riješiti. Što se tiče kadrovskih pitanja odgovara da ima problema i u općini je vrlo teško raditi, 
dio problema je i dvojna uloga komunalnog redara koji uz svoj posao obavlja i posao tajnika. To su 
riješili i od 01.06. komunalni redar će obavljati samo svoj posao. Razmišlja se i o dodatnim 
komunalnim redarima.  

Marin Pernjak se zahvaljuje na odgovoru i obraća pozornost svima na problem struje i 
trafostanica u Mandrama. I objavljuje da će svoj mandat dati u mirovanje i predati ga Srđanu Šuprahi. 

 
 
 
 

         PREDSJEDAVAJUĆI je zaključio sjednicu u 18:36 sati. 
 
 
 
 

OPĆINSKO VIJEĆE OPĆINE KOLAN 
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